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Ønskeliste fra Cyklistforbundet Hillerød til Hillerød Kommune om forbedringer af veje og stier 

samt forslag til nye cykelstier i Hillerød by i 2022-2025.  

Side 1 
 

 

 

Målet for bestyrelsen i Cyklistforbundet Hillerød er at gøre Hillerød til en sikker cykelkommune  

med stor fremkommelighed for cyklister. Vi arbejder dels for nye cykelstier og dels for at sikre eksisterende                

stier og veje, god vedligeholdelse af belægning, renholdelse af affald fra træer, snerydning samt god 

belysning af stier og veje. Generelt anbefaler vi, at der ikke plantes træer langs cykelstier. 

 

 Vi fokuserer i disse år på Hillerød by, som har flere problemstrækninger, der rammer mange cyklister. 

 

 Det skal være nemt og sikkert at cykle til bymidten fra alle Hillerøds bydele, og det skal være nemt og sikkert 

at cykle rundt i bymidten. Smalle cykelstier langs de befærdede veje er ikke optimalt. De nye cykelstier skal 

være tilstrækkelig brede, så de kan rumme et stigende antal cyklister og nye typer cykler. Ensretning af veje, 

nye ”shunts” og anden nytænkning bør indgå i løsning af bymidtens trafik. 

 

Veje med meget kritiske cykelforhold i midtbyen: 

 

Helsingørsgade 

Østergade 

Kryds Hostrupvej - Søndre Jernbanevej 

Søndre Jernbanevej forbi stationen 

Milnersvej, øvre del og overgang ved banestien 

Slangerupgade fra Føtex og til Slotsgade 

Industrivænget  

 

Andre veje med kritiske cykelforhold i byen: 

 

Hammersholtvej /Funkevej 

Gl. Frederiksborgvej fra Fyrrestien til Hjortevænget 

Dyrehavevej 

Skansevej 

Jespervej 

Skovledet 

Københavnsvej, Præstevangsti, Allerødsti: Afstribning og ledelys   

 
 
 

 


